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表格號碼：SC002更新日期：2012/2
廣交會邀請函申請表

Application Form for the Canton Fair Invitation
以下內容均為必填項, 請用英文填寫 Please fill in ALL the information below in English：

	公司資訊 Company Information

	公司名稱

Company Name
	
	User Name of BEST (If have):
	

	貴司是否曾派員參加廣交會? □是   □否    Have your company ever been to Canton Fair? □Yes   □No

	公司地址

Company Address
	

	
	城市City：
	國家Country：
	

	聯絡人姓名

Contact Person
	
	職位

Title
	

	國家號碼 

Country code
	
	城市號碼

City Code
	

	辦公室電話 

Office Tel.
	
	直線

Ext.
	

	傳真號碼 Fax No.
	
	電郵 Email
	

	申請邀請函類別
	· 紙質邀請函 (只供海外採購商申請)
Paper invitation (For Overseas buyers only)

· 電子邀請函 (將電郵至上述的電郵地址)
E-invitation (Invitation will be sent to the above email address)

	公司類別
	□ 分銷商Distributor
□ 批發商 Wholesaler

□ 零售商 Retailer

□ 出口商 Exporter

□ 出口商 Importer

□ 進口代理商 Import Agent
· 連鎖店/百貨公司 Chain Store / Department Store
· 其他 Others：______________________________

	將在廣交會採購的產品

Purchasing Classifications in Canton Fair
	

	公司網址

Company Website
	

	個人資訊 Personal Information

	採購商姓名Buyer’s Name

(Same as the name shown on your Home-return Permit or passport)
	証件號碼 
回鄉咭Home-return Permit No. / 護照Passport No.
	國藉
Nationality

	1
	
	
	

	2
	
	
	

	3
	
	
	

	4
	
	
	


備註 Remarks：

1. 如採購商人數多於4個人，請自行加頁填寫相關個人資訊。申請將於三個工作天內完成。
Please add pages if there will be more than 4 people. Your application will be completed in 3 working days.
2. 貴司專用的廣交會採購商電子服務平臺(BEST)用戶名及密碼會電郵至上述的電郵地址，採購商登入此平台後可自行更新公司資料及列印上述申請人已審批的電子邀請函。

The user name and password of Buyer E-Service Tool (BEST) of your company will be sent to your given email.  Please enter BEST to update your company information and print out the approved e-invitation(s).
3. 採購商必須領取“採購商進館證” (又稱IC卡)，方能自由進出廣交會展覽館。如您已辦理境外採購商進館證（自2008年10月廣交會起啟用的IC卡），請留意此證可多屆使用，請在廣交會期間持卡直接進館。如忘記攜帶或遺失補辦,須繳費HK$250/卡。未曾領取“採購商進館證”的採購商請攜網以下文件到本中心領取證件：

· 廣交會紙質 / 電子邀請函
· 個人有效證件的正本(港澳回鄉證、臺胞證、國外護照、持有一年以上不限出境次數及逗留日期的境外有效工作簽證的中國護照) 
· 正面並清楚顯示面容特徵的彩色近照一張(只供掃瞄用) 
· 需辦證的採購商個人公司名片 
Buyer IC Card is the only official admission to the Fair.  If you’ve already had a Buyer entry badge (IC Card) which is effective from the October of 2008, please be informed that the Buyer entry badge (IC Card) which surely saves your time with an easy access is valid for future sessions of the Canton Fair. If you forgot to bring it or lost it, the new buyer entry badge (IC Card) will cost you HK$200/card as service fee.  Please bring along with the following documents to applying for the Buyer IC Card.
· Paper invitation card or E-invitation issued by Canton Fair 
· Original Personal document (H.K./ Macao Home-return Permit, Taiwan Compatriot Travel Certificate, Overseas Passport, China passport with the valid overseas employment visa valid for over one year without restriction on exit and entry to that country) 
· A recent colour photograph showing full frontal face with clear facial features (for scanning)
· Personal business card

4. 廣交會不會發出邀請函予非持有一年以上不限出境次數及逗留日期的境外有效工作簽證的採購商的國內代表，國內代表必須由香港或海外地區的採購商陪同（一個境外公司只能帶一名國內採購代表進館協助採購，不接受單憑外商委託書及其護照影本申請辦理收費採購代表進館證 ），並帶上本人第二代身份證原件及影本、名片，相片到採購商報到處交費辦理進館證，服務費：人民幣300元/人/天，另加工本費30元/證。

Canton Fair Buyer's invitation will not be issued for Chinese citizens if he/she is not holding Chinese passport with a valid overseas working visa valid for over one year without restriction on exit and entry to that country.  Then he/she must  be accompanied with overseas colleague with the second generation Chinese ID card & copy of the ID card, business card and a most recent passport photo to make registration at overseas Buyer’s Registration Office (One overseas company can only be accompanied with one Chinese). The fee is 300 RMB/person/day and another 30 RMB for the cost of the badge.
5. 填妥後，請電郵至cs@cantonfair.org.cn 。本中心不接受以傳真交回表格。

Please fill in the form and email to cs@cantonfair.org.cn.  Please be advised that we DO NOT accept filled form by FAX.

Room 3106 – 3107, Office Tower, Convention Plaza, No.1 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong.
Customer Service Hotline：(852) 2877 1318  Fax：(852) 2838 3169 
Email：cs@cantonfair.org.cn Website: http://hk.cantonfair.org.cn

